
     
Z A P I S N I K  

 

S 18. sjednice Upravnoga vijeća Pučkog otvorenog učilišta Slatina održane u ponedjeljak 01. lipnja 2020. godine 
s početkom u 11:00 sati u prostorijama ravnateljstva Pučkog otvorenog učilišta Slatina 

 
PRISUTNI ČLANOVI UPRAVNOGA VIJEĆA:  
 
1. Dario Vrbaslija - predsjednik 
2. Ana Šnjarić – član 
3. Anita Rastija -  član 
4. Saša Šoltić-  član 
 
ODSUTNI: 
 
- Maja Teodorović -  član – opravdala izostanak 

 
PORED ČLANOVA UPRAVNOGA VIJEĆA SJEDNICI PRISUSTVUJE:  
 

1. Danijela Fabric Fabijanac, prof. – ravnateljica POU 
 
ZAPISNIK VODI: Marina Brusić, blagajnica – administrativna radnica u POU Slatina 
 
Predsjednik Upravnog vijeća otvorio je 18. sjednicu, pozdravio sve prisutne te pročitao dnevni red, koji je 
jednoglasno je prihvaćen.  

 

ZAKLJUČAK: 

 
 
Zapisnik sa sedamnaeste sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
Nakon rasprave prijedlog  Izvještaja o radu je jednoglasno prihvaćen i pohvaljen. 
Ana Šnjarić informira članove o Rebalansu i govori da je poslan u Grad. Objašnjava neke stavke po pozicijama i 
razloge zašto su neke stavke svedene na nulu, a neke povećane ili dodane. 
Ravnateljica je objasnila da bi zajedničkim sredstvima Grada, LAG-a i POU Slatina kupili LCD ekran koji bi stavili 
na mjesto postojećeg koji nikada nije bio u funkciji, a nalazi se na jako dobroj lokaciji, što su članovi jednoglasno 
prihvatili i dali suglasnost. 
Članovi su jednoglasno dali suglasnost i za nabavku jarbola i zastava, kao i za proslavu 100 godina kina. 
Ana Šnjarić govori da izvršenje financijskog plana POU Slatina za 2019. godinu iznosi 89,9%, s tim da su neke 
pozicije ostvarene i 100%. Govori da bi bilo potrebno bar tri rebalansa godišnje kako bi se dobili precizniji 
rezultati. Nakon izlaganja predsjednik je pohvalio rad POU Slatina, nakon čega je ravnateljica informirala 
članove o svemu što se događalo i radilo od prošle sjednice, kao i o tome što pripremamo za naredni period. 
Pod zadnjom točkom riječ ravnateljica govori o problematici s radovima na zgradi. Govori da nam učionice još 
uvijek nisu gotove i nisu u upotrebi, da je sve nedovršeno i mi ne možemo normalno funkcionirati s radom. 
 

Na kraju sjednice predsjednik se zahvalio i pitao ima li tko kakvo pitanje, kako se nitko nije javio za riječ 
predsjednik zaključuje sedamnaestu sjednicu Upravnoga vijeća u 12:30 sati. 
 
 
   ZAPISNIČAR:                                                                                                                          Predsjednik 
   Marina Brusić                                                                                                                     Dario  Vrbaslija 
 
                                                                                                                                               
                
                                                                                                            
                                                                                                                     
KLASA: 003-06/20-01/01 
URBROJ: 2189/02-08-01-20-02 
 
 


